
Els socialistes commemorem el Dia del Treball 
El Primer de maig és una de les dates mítiques del moviment obrer. En esta data, com a homenatge a 

un grup de treballadors de Chicago assassinats per la policia, un congrés obrer internacional, r.eunit a París 
el 1889, va acordar celebrar diverses manifestacions arreu del món. Un dels principals obf~cJius era la 
reivindicació de la jornada de vuit hores. 

A Ulldecona, des del PSC, com cada any, vam organitzar la celebració de la jornada. Enguany·, amb més 
motiu que mai, davant l'ofensiva del PP per retallar alguns drets fonamentals per als treballadórs i tenint en 
compte que encara ens queden moltes coses per aconseguir. Hem de continuar lluitant contra la precarietat 
laboral i la sinistralitat, no hem de perdre de vista l'objectiu de les 35 hores i hem de treballar per impulsar 
un nou model que asseguri la conciliació de la vida laboral i la personal. 

A banda de la part reivindicativa de la jornada, 1'1 de maig sempre l'aprofitem els socialistes d'Ulldecona 
per fer un dinar de germanor. Esta vegada el vam fer al poliesportiu i hi vam assistir més de 300 persones. 
Aquí teniu algunes imatges de la jornada. 
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COMENÇA LA CAMPANYA ELECTORAL 

Esta setmana comença la campanya electoral per a les municipals del 25 de maig. Serà el 
compte enrera, esperem, per a que Ulldecona canvie el camí que ha portat estos darrers anys. Des 
del PSC hem preparat tot un seguit d'actes amb la intenció d'explicar-vos les nostres propostes de 
cara als propers quatre anys. Els detallem a continuació i us convidem a participar-hi. Només entre 
TOTS podem tirar endavant Ulldecona. 

Dijous, B de maig 24:00 ./Repartiment de cartells per Ulldecona 

Divendres, 9 de maig 22:00 Casa de Cultura 
./ Balanç de gestió i presentació d'una part del programa electoral 

Dissabte, 10 de maig 20:00 Casa de Cultura 
./Reunió de joves per presentar les propostes sobre este àmbit 

Divendres, 16 de maig 22:00 Casa de Cultura 
./ Presentació de la resta del programa electoral 

Dissabte, 17 de maig 12:30 
./ Presentació del programa 

20:00 
./ Presentació del programa 

Diumenge, 18 de maig 12:00 
./ Presentació del programa 

20:30 
./ Presentació del programa 

Les Ventalles 

Sant Joan del Pas 

Barri Castell 

Els Valentins 

Divendres, 23 de maig a les 21 :30 al Poliesportiu d'Ulldecona 

FESTA FINAL DE CAMPANYA DEL PSC 
Actuacions d'A CAPEL-LA SIXTINA i LA FAMÍLIA JUANJO 

Projecció del VÍDEO DE CAMPANYA 

Nota: Tots els actes són gratuïts i estan oberts a tothom. 
PSC Ulldecona 

Diumenge, 25 de maig ELECCIONS 
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El 25 de maig s'apropa 
Sembla ser que hem retornat als temps del tio Paco, quan els contraris al règim tiraven i repartien 

paperets amb algun tipus de missatge polític o antifranquista. Però ara s'han canviat els papers!: el poder 
polític del nostre poble fa propaganda barata, enviant cartetes a les nostres bústies per tal de llevar-li 
credibilitat a la feina feta per l'oposició. 

Tant de mal els sap que es publiquin els seus sous?, que potser tenen vergonya que la gent sàpigue 
lo molt que cobren i lo poc que fan? Senyors regidors, no tinguin pressa, que el 25 de maig s'apropa i 
a partir de llavors tindran molt de temps per a opinar i desacreditar la feina dels nous regidors, que per 
al nostre bé i per al de tot el poble esperem que no siguin vostès. Deixin que entre gent amb ganes de 
treballar pel poble, deixin de fer propaganda política amb fets passats que no interessen a ningú. La gent 
vol futur, la gent és el futur, i vostès una barrera la qual no podem atravessar sense l'ajuda de tot el poble. 

També ens agradaria saber si la guerra política començada per vostès (les notetes informatives que 
corren pel poble) les subvenciona el poble o vostès mateixos de la butxaca, perquè han de pensar que 
tota aquesta informació no és interessant per a tothom, ja que la gent vol saber el que passa al poble, 
no que si un va fer això i l'altre a la Diputació cobrava tant!. 

Si damunt que, segons vostès no hi han diners, se'ls gasten en aquest tipus d'informació, on hem 
arribat!. Pensin que després d'això encara han perdut més credibilitat, i molt detingudament opino: 
vertaderament, qui és la guarderia? gent jove amb idees clares i il·lusió o els srs. regidors amb gracioses 
i ja poques estratègies. El poble no és tonto, esperem que una mala unió no torni a truncar el desig de 
la majoria de falduts . 

la guarderia 

Estrategia electoral del Partida Popular 
Después de leer una reseña aparecida en el periódico "Empresa y Finanzas" que se edita en la 

Comunidad Valenciana, se me ha iluminado el cerebro y he logrado entender la estrategia electoral del 
Partida Popular. Como Catalunya y Aragón son comunidades en las cuales el Partida Popular tiene 
pocas opciones de poder, ha creído oportuna poder sacar mayor rentabilidad electoral en el resto de 
España, haciéndonos pasar por 
insolidarios con todos ellos a base de a ¡EmpresayFmanzas ECONOMÍA 

crear una confrontación y una crispación 
innecesaria. 

Tendríamos mas agua y nos costaría 
menos dinero si se contemplase la opción 
de las desaladoras, tal como se apunta en 
la reseña del citado periódico. Ahora bien, 
las empresas constructoras que tienen 
que efectuartoda la obra del trasvase, así 
como su mantenimiento, verían reducida 
su fuente de ingresos, cosa que no debe 
ser de su agrado, al igual que el de sus 
representantes políticos. 

Sr. Aznar: no nos venda gato por lie
bre. Déjenos el agua del Ebro para los 
habitantes de la ribera del Ebro, catala
nes, aragoneses y el resto de comunida
des que hay río arriba, instale desaladoras 
y el resto de España tendra agua a mejor 
precio y, con ello, podran beneficiarse los 
agricultores valencianos y murcianos, a 
los que buena falta les hace. 

Un socialista sin carnet 

RECURSOS ALTERNATIVOS 

las diecisiete plantas desaladoras de h 
Comunidad habilitan 20 Hm3 de agua 
Todas las instalaciones estlÍn en la provincia de Alicante y tienen una vida útil de 40 años 

Ple del 5 de maig: el mateix de sempre, 7a 6 
El ple celebrat dilluns a l'Ajuntament d'Ulldecona, l'últim ordinari d'esta legislatura, va servir per a que 

dos membres de l'equip de govern, Javier Martínez, del PP, i Juan José Alaminos, de CiU , es passessin 
al grup mixt. El primer forma part de la candidatura d'Ulldecona Grup Independent per a les properes 
municipals i el segon ha quedat fora de la llista de CiU per les baralles entre els dos socis de la coalició 

nacionalista. Tot i estos canvis, però, el resultat de la majoria de punts del ple va ser el mateix de sempre, 
7 a 6. L'equip de govern contra els cinc regidors del PSC i el d'ERC. 

La moció socialista que proposava que l'Ajuntament iniciés contactes amb Adam Raga, campió del 
món de trial indoor, per a que portés el nom d'Ulldecona al seu equip com a esponsor, rebutjada per . 
l'equip de govern, n'és un exemple. 

Una altra moció socialista feia referència a la guerra de l'lrak i a la guerra de l'aigua. La proposta, en 
primer lloc, pretenia que s'acordés rebutjar totes les guerres i treballar a favor de la pau. En segon lloc 
es posicionava contra el PHN i demanava que l'Ajuntament donés suport a la Plataforma en defensa 
de l' Ebre local. Junt amb el PSC, ERC va votar-la a favor però la resta de grups només van aprovar 

el primer punt. Inclús el regidor d'UGI, Celestí Hervas, membre també d'Independents per l'Ebre, 
va rebutjar-la . 

La última moció del PSC rebutjava el transvasament del riu francès Roine per considerar que esta no 
és la solució als problemes d'aigua que pugui patir Catalunya. Esta vegada, a excepció d'ERC que va 
votar a favor i CiU que va votar en contra, la resta de grups, PP, UGI els dos regidors del grup mixt, es 
van abstenir, aprovant-se per tant la moció socialista. 

Altres punts que es van aprovar, en este cas per unanimitat, van ser, per exemple, la protecció de les 
oliveres mil·lenàries del Fondo Arión, amb una ajuda als propietaris, una petició de subvenció per 
l'adequació del consultori mèdic dels Valentins (30.794 euros este 2003), l'acceptació d'una subvenció 

de 90.200 euros de la direcció general d'Esports per a la reforma del pavelló municipal i la sol·licitud de 
l'acreditació com a entitat col·laboradora en el programa de suport a la gent gran de la Generalitat, per 

comptar amb 18 places de centre de dia a la residència d'Ulldecona, gestionada per l'empresa l'Onada. 
En este punt el PSC va preguntar sobre el curs de formació organitzat per esta empresa per a la gent 
interessada en aconseguir un lloc de treball i pel que es va fer pagar 300 euros als inscrits. 

En l'apartat de precs i preguntes, algunes qüestions interessants plantejades per ERC sobre una 
factura de 300 euros (50.000 pessetes) en un sopar als Valentins el dia de la inauguració de les jornades 
gastronòmiques al que van assistir-hi vuit persones i una altra factura , també d'un restaurant 

als Valentins de 600 euros 
(100.000 pessetes), el dia 

que va vindre Marta 
Ferrusola a veure la Passió. 

Finalment, comentar que, 
amb els vots en contra del 
PSC i ERC, el govern munici
pal va aprovar una modifica

ció del pressupost per valor de 
292.522 euros. Algunes de les 
partides més significatives 
són: 80.000 euros més per a 
la xarxa d'aigües pluvials, 
40.000 euros més en la resi
dència per a la gent gran, i 

15.000 euros més en "altres 
despeses" que no van detallar. 
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